
Verzoek van Christel van Neerven: 
 
In de vergadering van de cie. Welzijn van 16 mei jl. is het onderwerp “anticonceptie bij kwetsbare 
ouders” aan bod geweest, naar aanleiding van de begroting en de jaarstukken van de GGD Hart van 
Brabant. Wij hebben toen als Pro Actief Goirle enkele vraagtekens gezet bij dit onderwerp. Onze zorg 
zat met name in het mogelijk verplichtende karakter van dit initiatief. We hebben voorgesteld dat de 
raad de kans moet krijgen / nemen om zorgvuldig een oordeel over deze ethische kwestie te kunnen 
formuleren. 
Meerdere partijen sloten zich hier bij aan. 
De wethouder heeft voorgesteld om “de GGD” uit te nodigen voor een discussie over dit onderwerp 
(zie concept-verslag).  
 
Naar aanleiding van de stukken over dit onderwerp die ik daarna heb doorgenomen wil ik voorstellen 
dit onderwerp onder de aandacht te blijven houden en nogmaals op de agenda van de cie. Welzijn te 
zetten.  
Wij zien heel duidelijk de goede bedoelingen van het initiatief en onderschrijven die ook. Wij blijven 
onze zorg hebben over het gevoelsmatig dwingende karakter van het initiatief en vragen ons af 
welke invloed wij als raad nog kunnen hebben zodra de GGD verplichte anticonceptie wil gaan 
aanbieden aan de kwetsbare ouders van Goirle.  
Doel van dit agendapunt zou zijn: genuanceerde meningsvorming door de cie.leden over dit 
onderwerp. M.i. moeten de cie.leden dezelfde stukken van de GGD ontvangen, zodat zij zich goed 
kunnen inlezen. 
 
Voor wat de vorm betreft kan ik (nog) niet goed inschatten wat nu het meest passend en effectief is. 
Mijn eigen wens zou zijn om als cie.leden met elkaar in gesprek te gaan, zodat eenieder voldoende 
input heeft om zijn oordeel te vormen.  
In de cie. zouden we als cie.lid onze vragen aan de wethouder kunnen stellen. In de cie.vergadering 
van 16 mei is echter voorgesteld om “de GGD” al uit te nodigen. Dit zou er wel wat vaart in brengen 
én we houden ons zo aan de afspraak.  
Mijn voorkeur gaat overigens uit naar het uitnodigen van de GGD.   
 
Mijn vragen aan de agendacie.: 
Kan het onderwerp “verplichte anticonceptie bij kwetsbare ouders” vervolg krijgen? 
Kan de agendacie. hier de afweging maken of het wel of niet wenselijk en effectief is om “de GGD” 
nu al uit te nodigen?  
 
Voorstel griffier: 
De GGD is graag bereid om tijdens de commissievergadering een toelichting te geven. In overleg 
bekijken we hoe we dit kunnen vormgeven op een manier die zoveel mogelijk de commissieleden 
ruimte geeft om met elkaar in gesprek te gaan. 


